

委任書 Letter of Attorney

本人委託下述代理人行使申請日本簽證及領取護照之權限，並同意遵行下列事項：

- 1、簽證審查過程，若有出面之必要性，本人一定出面配合審查。
- 2、簽證審查過程，若被要求提出追加資料，本人一定儘速配合。
- 3、關於簽證審查結果，本人承擔一切責任。

I commission my Deputy to apply visa and/or collect passport for me. I will obey the following rules.

1. If it is necessary to show up, I will go to the office for the visa process.
2. I will provide additional documents as soon as possible during the reviewing process if required.
3. I will take full responsibility for the visa application results.

委任人(簽證申請人填寫)

Information of Trustee (For Visa Applicant)

本人簽名 / Signature (Same as the one on Passport) _____

性別 / Gender

男・女

/

Male・Female

身分證字號或護照號碼 / Personal ID or Passport Number _____

出生年月日(西元紀年) / Date of Birth (YYYY/MM/DD) _____

聯絡電話 / Contact Number _____

住址 / Address _____

代理人(請帶代理人護照或身分證正本及 A4 大小影本)

Information of Deputy (We'll need Deputy's Passport, ID or ARC and a copy in A4)

本人簽名 / Signature (Same as the one on Passport) _____

性別 / Gender

男・女

/

Male・Female

身分證字號或護照號碼 / Personal ID or Passport Number _____

出生年月日(西元紀年) / Date of Birth (YYYY/MM/DD) _____

聯絡電話 / Contact Number _____

住址 / Address _____